
رئیس مجلس:  در اجرای قانون هدفمندی یارانه ها نباید صنعت لطمه بخورد
مطرح  وشفاف  واقعی  صنعت  یارانه  باید  کرد:  تاکید  مجلس  رئیس 
کردن  هدفمند  قانون  اجرای  نحوه  خصوص  در  مدونی   وبرنامه 
یارانه ها در بخش صنعت ارائه شود. جلسه مشترک رئیس مجلس با 
برخی از اعضای کمیسیون صنایع ومعادن برگزار شد. علی لاریجانی 
از  باید  ها  یارانه  هدفمندی  اجرای  با  اینکه  بیان  با  جلسه  این  در 
قانون  اجرای  از  وهدف  قصد  گفت:  کرد،  مراقبت  صنعت  وضعیت 
هدفمندی یارانه ها کمک و توسعه به کشور است، به همین جهت 
رئیس  بیشتری شود.  مراقبت  بخش صنعت  از  باید  قانون  اجرای  تا 
همچنان  مجلس  تخصصی  های  کمیسیون  از  برخی  گفت:  مجلس 
گزارش عملکرد خود را ارائه نکرده اند، با این وجود کمیسیون صنایع 
از کمیسیون های تخصصی مجلس است عملکرد  ومعادن که یکی 
بیان  با  لاریجانی  است.  داشته  ومعادن  صنایع  خصوص  در  خوبی 
 اینکه در زمینه صنعت باید به دو نکته توجه کرد، گفت: هدفمندی 
یارانه ها با هدف بهتر شدن تولید کشور تصویب شده است، بنابراین 
باید مراقبت کرد که در اجرای این قانون صنعت لطمه نخورد. وی 
گفت: در ابتدای اجرای قانون هدفمند کردن یارانه ها نگران بخش 
صنعت هستم زیرا اگر تسهیلات لازم به تولید کنندگان داده نشود 
بخش تولید کشور با مشکل روبه رو خواهد شد و این یکی از مشکلات 
مهم در اجرای قانون هدفمندی است. رئیس مجلس تاکید کرد: باید 
یارانه صنعت واقعی و شفاف مطرح و برنامه مدونی در خصوص نحوه 
اجرای این قانون در بخش صنعت ارائه شود. وی افزود: بخش صنعت 
آینده  سال  نداد  اگر  گذار  سرمایه  که  چرا  است،  متفاوت  تجارت  با 
بود سرمایه گذاری نمی کند.  وضعیت صنعت کشور چگونه خواهد 
رئیس مجلس شورای اسلامی به ظرفیت های تولید صنعت نیز اشاره 
کرد وگفت: ما در صنعت به صادرات توجهی نداریم و این نکته است 
بیشتری  توجه  آن  به  ومجلس  دولت  مشترک  جلسه  در  باید  که 

به  اشاره  با  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  لاریجانی  علی  شود. 
مناطق آزاد کشور گفت: در مناطق آزاد کشور بحث واردات بیش از 
صادرات مطرح است در حالی که هدف از ایجاد مناطق آزاد توسعه 
صادرات بود نه رونق دادن به واردات. وی ادامه داد: حتی در برنامه 
در خصوص  مباحثی  تنها  دولت  واردات  و  در بخش صادرات  پنجم 
 واردات مطرح کرده است، در حالی که پیش از این در مورد واردات 
شود.  بیشتر  صادرات  به  ما  توجه  وباید  است  شده  هایی  صحبت 
وهم  انسانی  نیروی  ظرفیت  نظر  از  هم  ایران  کرد:  تاکید  لاریجانی 
مواد اولیه پتروشیمی خام توانایی خوبی دارد اما از این ظرفیت در 
بیان  با  رئیس مجلس  نمی شود.  ای  استفاده  توسعه کشور  راستای 
ارائه شود  ماده  با 30  توانست  توسعه کشور می  پنجم  برنامه  اینکه 
عنوان کرد این برنامه پنج ساله آینده کشور قابلیت این را داشت که 
با مواد محدود در مباحث خاص مطرح شود در حالی که با دویست 
ماده ارائه شده است و صحن علمی مجلس به تالار گفت وگو تبدیل 
شده است به همین جهت باید از این موقعیت استفاده کنیم وسکوی 
پرتابی باشد برای حرکت به سوی صادرات وتوسعه کشور. وی مجددا 
تاکید کرد: باید برنامه مدونی برای صنعت وبرنامه پنجم توسعه ارائه 
شود وسرمایه گذار از آینده این بخش اقتصادی مطلع باشد در غیر 
این صورت تمام سرمایه کشور در بازارهای زود بازده سرمایه گذاری 
می شود. بنابراین گزارش در ابتدای جلسه مشترک اعضای کمیسیون 
صنایع و معادن نمایندگان گزارشی از عملکرد کمیسیون ارائه کردند 
سید حسین هاشمی رئیس کمیسیون گفت: کمیسیون صنایع و 
از  یکی  در  است  مجلس  تخصصی  های  کمیسیون  از  یکی  معادن 
مجلات گزارشی از این کمیسیون ارائه شد که این کمیسیون از لحاظ 
امر  در  وتخصصی  فعال  های  از کمیسیون  یکی  تحصیلات  و  تجربه 

صنایع و معادن است. 

مان
پارل

9 صنعت و کارآفرینی
شماره پنجاه و سوم/ آذر ماه 1389


